
Berigtigelser til læserbrev 
 
Det er altid spændende at læse dine indlæg, Kaj Madsen, for du gør dig så mange forestillinger. 
Du skriver, at jeg var stærk fortaler for, at Fjends Kommune skulle til Viborg. Det er ikke rigtigt, 
jeg var virkelig i tvivl. Jeg valgte Viborg, og jeg vil fremover - som tidligere - arbejde for, at Viborg 
Kommune skal blive en rigtig god kommune - helstøbt og med en sammenhængskraft, der sikrer  
balance imellem land og by. 
Du skriver endvidere, at intet ville have været anderledes, hvis Venstre havde været ved roret. Hvad 
angår forslag til ny skolestruktur, så ville meget have været anderledes. Venstres udspil ville blandt 
andet have været at bevare 7 af de 8 lukningstruede skoler. Vores midtvejsforslag blev lagt på nettet 
i juni måned, og det var resultatet af et godt samarbejde imellem Venstres medlemmer og Venstres 
byrådsgruppe. 
Dine oplysninger om økonomien i tidligere Fjends Kommune er ikke rigtige. Regnskabsresultatet 
viste ved udgangen af 2006, at der i Fjends Kommune på de samlede drifts- og anlægsudgifter var 
et mindre forbrug på 2,1 mio. kroner og en kassebeholdning 12 mio. kroner. Det, jeg tror, du 
forveksler, var den serviceramme, Indenrigsministeren udstak for kommunerne for sikre en vis 
tilbageholdenhed på serviceudgifterne inden overgangen til den nye kommune. Alle fem 
landkommuner havde et overforbrug på servicerammen, men jeg kan oplyse dig om, at Fjends 
Kommunes var det mindste af disse. 
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